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MmeMm O Bezoek interland NL-Letland 27 maart

Beste Tamara,
IEEEGe minvws.nl

Aanstaande zaterdag 27 maart bezoek je de interlandwedstijd Nederland-Letland

in de Johan Cruijff Arena. Deze wedstrijd wordt in het kader van het fieldlab Sogn)
evenementen met beperkt publiek gespeeld. Praktische informatie vind je in een

apart formulier. Via dit memo willen we je nader informeren over een enkele Aantal paginas

inhoudelijke onderwerpen die mogelijk aan de bod komen:
3

1. Toestaan van publiek bij de vier wedstrijden tijdens EUR02020 in juni.
2. Situatie omtrent WK Qatar 2022.

3. Mogelijke financiéle steun voor het betaald voetbal

4. Vaccineren van topsporters

1. Toestaan van publiek bij de vier wedstrijden tijdens EUR02020 in juni.
eo UEFA-voorzitter Ceferin heeft in de pers aangegeven dat het voor hem

geen opties is om in juni wedstrijden zonder publiek te spelen tijdens
EURO2020.

e Advies is om niet inhoudelijk op deze uitspraak te reageren.

e De KNVB, Amsterdam en wij houden vast aan het afgesproken tijdspad om

de UEFA begin april te informeren over het realistisch scenario waar wij in

Nederland vooralsnog voor gaan kiezen.

e Dit scenario zijn KNVB, de gemeente Amsterdam en VWS aan het

uitwerken.

= Volgende week dinsdag 30 maart heeft u hierover een bestuurlijk overleg
met de burgemeester en wethouder van Amsterdam.

e Uiterlijk 7 april informeert de KNVB de UEFA over het scenario waar we

verder mee gaan werken.

2. WK Qatar 2022

e In de media verschijnen veel berichten met betrekking tot WK voetbal

2022 in Qatar. De gerapporteerde misstanden roepen de vraag op of het

toernooi moet worden geboycot.
e Ook de KNVB heeft zich hier deze week een duidelijk statement naar

buiten gebracht (oa via bondscoach Frank de Boer):
o De KNVB is nooit voorstander geweest van het toernooi in Qatar.

Men heeft eerder bepleit om het WK weg te halen bij Qatar, maar

daarvoor was geen draagvlak.
o Men vindt de gerapporteerde misstanden onacceptabel.
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o KNVB is geen voorstander van een boycot. Men wil de aandacht DitedorastGenerasl

voor het WK gebruiken en zelf meehelpen om de situatie voor de ~~ Volksgezondheid
gastarbeiders in Qatar te verbeteren. Dit door diplomatie, het Derie

Spt

ondersteunen van projecten voor arbeidsmigranten en vrouwen in

Qatar en vooral aandacht op te blijven eisen van de regering in

Qatar. Volgens rapporten van mensenrechtenorganisaties heeft

deze strategie recent al tot verbeteringen geleid.
o Om dit soort situaties in de toekomst te voorkomen was de KNVB

in 2014 één van de initiatiefnemers om FIFA te bewegen tot meer

aandacht voor de mensenrechten in landen die een WK willen

houden.

Uw algemene reactie:

o Dergelijke berichten zijn tragisch en zeer zorgwekkend. Het werpt

een schaduw over een sportevenement dat juist positiviteit hoort

te brengen.
o De keuze om wel of niet te gaan ligt bij de sport. Wij zijn en

blijven wel in gesprek met de sport over de mensenrechten

situatie in Qatar.
o Wereldwijd zet NL zich in voor de verbetering van mensenrechten.

Specifiek voor Qatar brengt NL de zorgen over de positie van

arbeidsmigranten stelselmatig over.

o In EU en VN verband wordt ook ingezet op verbetering van de

mensenrechtensituatie in Qatar.
o De Nederlandse ambassade in Doha werkt sinds 2018 met de

KNVB samen. Aanvankelijk was deze samenwerking met name

gericht op toegang tot sport, nu worden ook arbeidsrechten

expliciet besproken. Het gaat dan zowel over (aanstaande)

wetswijzigingen als aanhoudende knelpunten. Er wordt in dit kader

ook gesproken over op welke punten de Nederlandse ambassade

en de KNVB elkaar kunnen versterken om de

mensenrechtensituatie in Qatar te verbeteren.

Moet er een boycot voor officiéle delegaties naar het WK komen?

o NLs beleid is niet gericht op isolatie. Ons werk is gericht op het

verbeteren van de situatie van arbeidsmigranten in Qatar.
o Het aankaarten van zorgen en bewustwording creéren, kan meer

betekenen voor de situatie van arbeidsmigranten en duurzame

verbetering, dan dat isolatie en afstand zal bewerkstelligen.

3. Mogelijke financiéle compensatie voor het betaald voetbal

In opvolging van het gesprek dat u had met de KNVB, verkennen we

gezamenlijk een route waarbij compensatie van coronagerelateerde
schade via aantallen seizoenkaarthouders en business seats zou kunnen

verlopen.
De gesprekken daarover met de KNVB zijn constructief, mede omdat de

KNVB nu inzicht geeft in wat er op clubniveau aan de hand is. De totale

schade komt uit op om en nabij de €RRS

De route om de schade van clubs deels te compenseren via

seizoenkaarten/business seats lijkt een kansrijke: hij is goed uitlegbaar,
heeft een duurzaam effect naar het volgend seizoen omdat de loyaliteit
van supporters minder op de proef wordt gesteld. Bovendien wordt alleen

de coronagerelateerde schade deels gecompenseerd, en is er geen sprake
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van de financieel wanbeleid van een club in het verleden wordt

weggepoetst met eventuele coronasteun nu.

Het concreet plan moet verder worden uitgewerkt en moet nog voor

politieke besluitvorming aan het kabinet worden voorgelegd. Ambtelijk is

er bij het ministerie van Financién nog de nodige weerstand. U ontvangt
hier binnenkort nadere informatie over.

Wij raden u dan ook aan om geen inhoudelijke mededelingen hierover te

doen, als u er naar wordt gevraagd.

4. Vaccineren van topsporters
Wellicht wordt u bevraagd over de vaccinatie van voetbalsters, aangezien
het Nederlands vrouwenelftal naar de Olympische Spelen in Tokio gaat.
U hebt hierover eerder met NOC*NSF gesproken, waarbij u ook uw

dilemma hebt geschetst.
U hebt eveneens aangegeven te blijven kijken wat er eerder mogelijk is en

dat u vertrouwen heeft dat het goed gaat komen. Advies is om dat hier te

herhalen.

De groep topsporters valt in de categorie 18-59 jaar. Deze groep wordt

vanaf mei gevaccineerd, waarbij de oudere leeftijdscohorten het eerst aan

de beurt zijn. Gezien de leeftijd van de topsporters - de overgrote
meerderheid is onder de 35 jaar — zal de groep als een van de laatste aan

de beurt zijn. Beoogd is dat die dan voor eind juni minimaal de eerste prik
hebben gehad.
De daadwerkelijke aantallen vaccins die worden geleverd in een tijdvak
zijn afhankelijk van de termijn waarop fabrikanten zekerheid geven over

levering van vaccins. Over de precieze aantallen die in mei en juni, worden

geleverd is op dit moment dus nog niet met zekerheid te zeggen.

Daarnaast spelen andere onvoorspelbare factoren altijd een rol. Zodra hier

meer over bekend is zal hier over worden gecommuniceerd op de website

van de Rijksoverheid.
Ten aanzien van eventuele voorrang geldt dat wordt gestuurd op het

beschermen van kwetsbare groepen. Die hebben in het vaccinatieschema

voorrang gekregen. Voor de restgroep 18-59 jaar geldt dat deze op

aflopende leeftijd wordt gevaccineerd, ook op basis van kwetsbaarheid. Er

is niet voorzien dat binnen deze groep voorrangsposities worden

gecreéerd voor welke groep ook.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Directoraat Generaal

Volksgezondheid

Directie Sport

Team 1
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